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LUNDS
UNIVERSITET

Sociologiska Institutionen
Protokoll institutionsstyrelsen
Sammansträdesdatum
2023-0t-26

Närvarande
På plats i mötesrum: G335

Lisa Eklund, ordf.
Jan Mewes, lärarrep./SOC
Sébastien Tutenges, lärarrep./SOC
Maria Löfgren Martinsson, lärarrep./PED
Tova Höjdestrand, läranep./SAN
Freja Morris, dokt. rep.
Susanne Lindberg, rep. TA

Övriga:
Michelle Neese, ekonom, närvarande under $5
Magnus Ring, närvarande under $7
Caroline Spannel Brnelic, sekreterare

Frånvarande:
Vera Svahn, studentrepresentant
Tilda Färggren, studentrepresentant
Olle Frödin, lärarrep./SOC

$1 Mötet öppnas och godkännande av dagordning
Lisa Eklund öppnade mötet och dagordningen fastställdes.

$2 Utseende av justeringsperson
Tova Höjdestrand utsågs till justerare.

$3 Protokoll från ftiregående sammanträde (Bitaga 1)

Styrelsen godkände füregående mötesprotokoll från 2022 - 12 - I 5

$4 Meddelanden
Personal

. Hjalmer Carlsen är ny biträdande lektor fr o m 1/1.
o Britt Marie Rönn går upp till 70% (frãn 50%) fr o m 1/3.
¡ Nanna Christiansen, f d masterstudent i sociologi, kommer att arbetsträna på Sociologen på

50olo under 6 månader fr o m början på februari.
o Två lektorstjänster, en i arbetslivssociologi och en i SAN, ska tillsättas med utlysning under

våren.

Prefeknåd
o Läsåret 23124kommer det att bli extra viktigt med foreläsningstider från kl 8.00 på morgonen

ftjr att effektivt utnyttja lokalerna under ombyggnaden av Kv. Paradis.
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o Prefekt meddelade att hon kommer att närvara på prefektdagar 26-2711 i Helsingborg. Mötet
kommer bland annat att handla om att slå ihop vissa institutioner på S-fak.

Doktorandkollektivet
o Freja Morris är ny doktorandrepresentant och suppleant i styrelsen. Tove Gustavsson fortsätter

som ordinarie.
o Doktoranderna planerar fiir skrivarretreat i maj.

Administrationen
¡ Susanne Lindberg tog upp anmälningsstatistik till våra internationella masterprogram med

sista anmälningsdag 16/1. Antalet sökande har ökat jämfort med forra året, framftir allt med

avgiftsstudenter från Afrika, Kina och Sydostasien. De nya reglerna kring visumansökan och

Migrationsverkets långa handläggningstider ftir uppehållstillstånd kommer starkt påverka

antalet antagna som kommer till programstarten i höst. Vi kan räkna med att vi måste göra ett

stort överintag och hoppas på att vi ffller våra platser på programmen, uttryckte Tova.

$5. Å,rsbokslut2022 (Bilaga 2)
Michelle Neese anlände till mötet kl 10 och presenterade årsbokslutet für 2022. Se bilaga 2 for mer
information.

Beslut:,Arsbokslutet antas

Michelle lcrmnqde mötet.

$6. Forskningsnämnd 2023 (Bilaga 3)
Prefekt foreslår att en forskningsnämnd återupprättas på institutionen. Nämnden ska ha en rådgivande
roll och vara ett forum for att diskutera forskningsfrågor. Se bifogat forslag och vilka som kommer att
ingå i nämnden (aktiva professorer och docenter). Forskningsansvarig blir sammankallande.

Beslut: Förslaget antas

$7. Riskanalys evakueringen (Bilaga 4)
Magnus Ring anlände till mötet kl 11 och redogjorde for riskanalysen som gjorts infor evakueringen.

Beslut: Riskanalysen antas.

Magnus kimnade mötet.

$8. Övrigt
Styrelsen bestämde att "Trappan" ska diskuteras på strategimötet den 1412.

Vid protokollet Justeras
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Caroline Brnelic Lisa Eklund

2

Tova Höjdestrand


